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Afvalbeheer Westfriesland 

1.  In 2023 worden er conclusies getrokken n.a.v. onderzoeken. Wordt daarbij ook het 

onderzoek naar de eventuele afkoop van de nazorg (Bodemzorg NV) meegenomen en zo 

ja op welke wijze worden de uitkomsten met ons gedeeld? 

antwoord  De verschillende milieuonderzoeken geven een verbeterd beeld op de voormalige 

stortplaats en worden meegenomen bij de besprekingen omtrent een eventueel 

afkoopvoorstel.De gemeenteraden worden hierover geïnformeerd middels een 

raadsbrief. 

 

 

OD NHN 

2.  Wat betekent normfinanciering en op welke wijze zijn er op dat vlak dan effecten te 

bereiken, aan welke effecten moeten wij dan denken? 

antwoord  Er is nu nog veel onduidelijk. Maar na 2023, als het nu lopende Interbestuurlijke 

Programma Versterking VTH afloopt, weten we meer. Wat we er nu over kunnen 

zeggen, is dat er op dit moment sprake van outputfinanciering. Dat betekent dat de 

financiering wordt gekoppeld aan de taken die de omgevingsdienst uitvoert voor de 

gemeente. Om de robuustheid van de omgevingsdiensten te vergroten, adviseert de 

commissie Van Aartsen om een landelijke norm voor financiering te ontwikkelen, op 

basis van het aantal en de complexiteit van de inrichtingen dat de omgevingsdienst 

bedient. Een ander vorm van financiering is onder andere noodzakelijk om toezicht en 

handhaving effectiever te laten zijn, meer milieuschade te voorkomen en meer ruimte 

te creëren voor kennisontwikkeling en innovatie. Een financieel effect is dat de 

gemeente beperkt wordt in de vrijheid van het budget. Hier wordt namelijk een norm 

aan ten grondslag gelegd en dit is dan niet langer gekoppeld aan de taken die de 

omgevingsdienst uitvoert.      

   

 



 

 

Recreatieschap Westfriesland 

3.  De indexatie staat op 7,1%. In de kadernota wordt vermeld dat er nog gesprekken 

gaande zijn over een nieuwe CAO. Kan de uitkomst hiervan er nog toe leiden dat de 

genoemde 7,1% aangepast wordt? 

antwoord  Nee. De uitkomst van de CAO onderhandelingen leidt niet tot de aanpassing van de 

indexatie van 7,1%. Zoals in de Kadernota op pagina 6 staat beschreven, is er een reële 

kans dat de uitkomst een loonsverhoging bedraagt die hoger is dan de indexatie van 

7,1%. In dat geval zal dit een structureel negatief effect hebben op het resultaat. De 

Kadernota 2024 laat een resultaat zien van 35K en een post onvoorzien van 25K. 

Daarnaast is er een Algemene Reserve van ruim 40K. Dit zou voldoende moeten zijn om 

de eventuele gevolgen van de cao-aanpassing in 2024 te kunnen dekken. 

 

4.  Het Recreatieschap bestaat dit jaar 50 jaar. Wordt hieraan nog aandacht besteed? 

antwoord  Ja. Het Recreatieschap gaat hier zeker aandacht aan besteden. Naar verwachting wordt 

het plan hiervoor eind maart aan het dagelijks bestuur aangeboden. 

 

 


